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 סיכום ישיבת ועדת איכות הסביבה
  6.1.13מתאריך 

  
  

מנהלת אגף איכות -חננית וייס, חזיק תיק איכות הסביבהמ-שלומי סוויסה  ;:משתתפים
  מנהל יחידה סביבתית-אמיר תאר, הסביבה

  
  חנן זיו, יוני רייף, אורי מוזס, שמואל רז, עליזה ויצרבין  :נציגי ציבור

  
  

י מנהלת אגף "אשפה ומים ע,  וסקירה בנושא אנרגיה2013הצגת תוכנית עבודה  -
 .איכות הסביבה

 
  הציג את נושא ועדת היגוי אנטנות והפעילות בתחום יתמנהל יחידה סביבת -

  .כמו כן נתן סקירה בנושא רעש מטוסים
  

  120 - כיוצבו 2013במהלך שנת  .החלה פריסה של מתקני הצבת אופניים -
  .רחבי הישובמתקנים ב

  .אנו נמצאים במהלך בחינה של מסלולי אופניים בהיקף הישוב ובתוכו  

  לבדיקה–נושאים שהועלו על ידי נציגי ציבור  -
  מודעות נושא שוטטות וצואת כלבים   -  :אורי מוזס

  .י נטיעת עצים"   מציע לפעול להרחבת שטחים מורחבים ע-
   הנושא הועבר ליועץ המשפטי על מנת לבדוק –   נושא אכיפת שטיפת מכוניות -

  .     התכנות אכיפה בתחום
  

ויסה מבקש לחדד ולהדגיש את נושא והועדה מר שלומי סר "עם סיום הישיבה יו -
  .זעירות ברחבי הישוב ה חכמה של אנטנותא פריס בנושהשיח הציבוריחשיבות 

  
  

  אמיר תאר:   רשם
  

  משתתפים: תפוצה
   ראש המועצה–גיל ליבנה   
  ל " מנכ–שי אברהמי   

 אתר המועצה
  

  
  


